
  Ludvika 230907 

Protokoll för månadsmöte vid Ludvika Motorsällskap 2023-09-07 

Närvarande: Johan Eriksson, Viktor Norrback, Adam Backström, Leo Sjöberg, Åke Andersson, Niklas 

Blidberg, Lars-Erik Kronberg, Stefan Nyblom, Mikael Johansson, Jan-Erik Eriksson, Charles Rydberg, 

Erol Halilovic, Erik Gesteby, Roger Thorsberg, Bo Söderberg, Bengt Busk, David Sundkvist, Marie 

Fredriksson, Mika Koukkari och Linda Sakofall 

§1. Mötet öppnas 

Ordförande hälsar välkomna till månadsmötet och förklarar mötet öppnat. 

§2. Föregående protokoll 

Ej utskrivet, kommer läggas ut på laget.se 

§3. Information från sektionerna 

a) Folkrace 

Material utkört på banan, grus och betong, asfalt är på gång. Kurbs är på plats. 

Skolan jobbar med att bredda vid startplattan och skalar av. Banan är vältad och asfaltskross är 

ditlagt, växtligheten kring banan är även klippt. 

Det kommer att komma ut datum för arbetsdagar för att hinna med att färdigställa allt inför KM. 

Motorsällskapet kommer att söka bidrag för handikappramp från kommunen samt kolla med skolan 

om de isåfall kan hjälpa till att bygga. Det kommer även att sökas pengar från allmänna arvsfonden. 

Vi har tidigare fått ett staket av kommunen men stolpar till detta har blivit stulet från banan. 

Det är även beslutat att endast den skog som behöver bort för sprintbanan ska tas med, resten 

kommer att behållas för att skydda från att ljudet sprider sig allt för mycket. 

b) Rally 

Kullensprinten 7/10, alla tillstånd är klara. Tävlingen kommer att förses med räddningsbil samt 

sjukvårdspersonal, ej ambulans. 

Alla vinster/förluster kommer att delas lika mellan LMS och Grangärde. 

c) MC/Enduro 

Lugnt på MC-fronten. Det söks fler arrangörer för tävlingar, LMS är eventuellt med. 

Det har även fixats med klubbens toalett så att den kan användas året runt. 

d) Offroad 

Sweden offroad tour har varit och klubben försöker att få till något mer innan älgjakten drar igång. 

Info om att skyltar i Björnhyttan blivit stulna. 

e) Viruellt 

Allt fungerar och har blivit använt. 

f) Dubbelkommandobilen 

- 

g) Säkerhet 

Inget nytt, säkerhetsplan existerar och behöver inte uppdateras förrän 2024. 

h) Miljö 

Nya tillstånd för alla sektioner i våras, dessa gäller i 3år. 
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i) Ekonomi 

Klubben har gått med plus de första 6 månaderna. 

Problem med att inskrivna medlemmar ej betalar medlemsavgift till klubben. Detta ska ses över. 

§4. Skrivelser/rapporter från förbunden (Svemo/SBF, kommunen, SISU) 

Det händer mycket på förbundet just nu. Covid-pengar som skulle ut till klubbarna gick till att köpa 

Svenska rallyt, förbundet blöder pengar. De ska dessutom ta över SM från nästa år. 

SBF ser över en ny app för anbuden ska betalas ifrån och 50:-/anbud ska gå till SBF. 

§5. Nya medlemmar 

Ingen ny info framkommer 

§6. Kurser 

Nedre norra kommer hålla kurs i november för de som vill göra en uppklassning i licensen inom rally, 

flertalet från LMS är intresserade av detta. 

§7. Övriga frågor/upplysningar 

Det är på gång att alla klubbar i kommunen slås ihop till en, möten angående detta kommer att hållas 

framöver. 

Planer på en gemensam fest med alla klubbar i november (och ev. större sponsorer) 

Motorsällskapet ställde ut forden under sensommar samt anordnade ett mopedrally. Det blev en 

artikel i DT kring detta vilket är bra reklam för klubben. Tidningen är även inbjudna att komma till 

rallyt samt KM. Erol ska dessutom kolla om de är intresserade av att skriva en artikel om samarbetet 

mellan klubbarna samt med skolan. 

§8. Mötets avslutande 

Ordförande tackar alla närvarande för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

Sekreterare: 

Linda Sakofall 


